

## **iGameBUY X Tap & Go 拍住賞優惠**

於 iGameBUY 網站 (<https://www.igamebuy.com/>) 消費淨額滿港幣\$600, 於結帳時選擇以拍住賞作為付款方式並輸入優惠碼「TapnGo」, 享港幣\$20 折扣優惠。

### **優惠條款及細則：**

1. 優惠有效 期由 2023 年 8 月 7 日至 2023 年 8 月 31 日, 包括首尾兩日 (「優惠期」)。
2. 客戶於 iGameBUY 網站消費淨額滿港幣\$600, 於結帳時選擇以拍住賞付款服務 (「拍住賞」) 作為付款方式並輸入優惠碼「TapnGo」, 享港幣\$20 折扣優惠。(「優惠」)
3. 此優惠不適用於 iGameBUY 實體店舖。
4. 優惠名額為 1,000 個, 先到先得, 額滿即止。
5. 每名 iGameBUY 會員於優惠期內僅可享用此優惠一次。
6. 此優惠能與 iGameBUY 不時提供的其他優惠同時使用。此優惠由 iGameBUY 提供, 如有任何查詢, 請瀏覽 iGameBUY 網站 [www.igamebuy.com/](http://www.igamebuy.com/)或致電 iGameBUY 服務熱線 3962 2573。
7. iGameBUY 由 I-BUY GLOBAL LIMITED 提供。I-BUY GLOBAL LIMITED 保留權利於任何時間修訂、更改本次優惠活動之條款及細則, 或終止本優惠活動而毋須事先發出通知。就一切有關本優惠活動的事宜, 如有任何爭議, I-BUY GLOBAL LIMITED 的決定是最終及具決定性的。
8. 選擇拍住賞作為指定儲值支付工具帳戶以領取由香港政府 (「政府」) 提供的消費券計劃 (「消費券計劃」) 下之消費券受拍住賞的政府消費券條款及細則 ([www.tapngo.com.hk/chi/cvs\\_tnc.html](http://www.tapngo.com.hk/chi/cvs_tnc.html))、消費券計劃 ([www.consumptionvoucher.gov.hk](http://www.consumptionvoucher.gov.hk)) 及政府對於消費券計劃的審批、行動和決定約束。
9. 拍住賞由 HKT Payment Limited (「HKT Payment」) (儲值支付工具牌照號碼: SVF0002) 營運, 是政府消費券計劃下指定的儲值支付工具營辦商, 並受相關條款及細則約束。HKT Payment 對 iGameBUY 及 I-BUY GLOBAL LIMITED 提供的貨品、產品及/或服務之質素或與其相關之任何其他事宜概不承擔任何責任。如對拍住賞有任何查詢, 請瀏覽拍住賞網站 [www.tapngo.com.hk](http://www.tapngo.com.hk) 或致電拍住賞服務熱線 2888 0000。
10. 本條款及細則的中英文版如有任何差異, 一概以英文版為準。

## **iGameBUY X Tap & Go Promotion**

Enjoy HK\$20 discount by using promo code “TapnGo” upon single net spending of HK\$600 at the online shop (<https://www.igamebuy.com/>) of iGameBUY by using Tap & Go as payment method at the checkout.

### **Promotion Terms & conditions:**

1. This Promotion runs from 7 August 2023 until 31 August 2023, both dates inclusive (“**Promotion Period**”).
2. Customers can enjoy HK\$20 discount by using promo code “TapnGo” upon single net spending of HK\$600 at the online shop of iGameBUY by using Tap & Go Payment Service (“**Tap & Go**”) as payment method at the checkout. (“**Promotion**”)
3. This Promotion is not applicable to physical stores of iGameBUY.
4. The quota of the Promotion is 1,000, offered on a first-come, first-served basis while stock last.
5. Each iGameBUY member can enjoy the Promotion once only during the Promotion Period.
6. This Promotion can be used in conjunction with other promotions provided by iGameBUY from time to time. iGameBUY is responsible for the provision on the Promotion, for any enquiries, please visit iGameBUY website [www.igamebuy.com.hk/](http://www.igamebuy.com.hk/) or call iGameBUY service hotline at 3962 2573.
7. iGameBUY is provided by I-BUY GLOBAL LIMITED . I-BUY GLOBAL LIMITED reserves the right to amend, change the terms and conditions of this Promotion at any time, or terminate this Promotion without prior notice. In case of any dispute in connection with this Promotion, the decision of I-BUY GLOBAL LIMITED shall be final and conclusive.
8. Designation of Tap & Go as the stored value facility account for receiving the consumption voucher under the Consumption Voucher Scheme (“CVS”) provided by the HKSAR Government (“Government”) is subject to the Tap & Go’s Government consumption voucher Terms and Conditions ([www.tapngo.com.hk/eng/cvs\\_tnc.html](http://www.tapngo.com.hk/eng/cvs_tnc.html)), the Government CVS ([www.consumptionvoucher.gov.hk/en/index.html](http://www.consumptionvoucher.gov.hk/en/index.html)) and the approvals, actions and decisions of the Government.
9. Tap & Go is operated by HKT Payment Limited (“**HKT Payment**”) (Stored Value Facilities Licence Number: SVF0002), a stored value facility operator designated by the Government

under the CVS and subject to its relevant terms and conditions. HKT Payment accepts no liability for the quality of or any other matters relating to the goods, products and/or services provided by iGameBUY and I-BUY GLOBAL LIMITED. For any enquiries about Tap & Go, please visit [www.tapngo.com.hk](http://www.tapngo.com.hk) or call Tap & Go Service Hotline at 2888 0000.

10. In the event of any inconsistency between the English and Chinese versions of these terms and conditions, the English version will prevail.